
ZŠ a MŠ Jarov, V Zahrádkách 48, Praha 3, školní rok 2024/2025 
 

Zápis ze zasedání Rady školy ze dne 16. 1. 2025 
 
Přítomni:  
 
Za rodiče: předsedkyně rady školy Mgr. Martina Nováková, Ing. Arch. Braňo Krümmer 
 
Za školu: Simona Vlasáková, Mgr. Lucie Žilová 
 
Za zřizovatele: Bc. Jan Bartko, JUDr. Robert Pecka 
 
Hosté: ředitel školy PaeDr. Stanislav Šebl, zástupce ředitele Mgr. David Hovorka 
 

1. Zahájení školské rady předsedkyní rady pí Novákovou, odsouhlasení zapisovatele 
školské rady - pí Nováková. 
 

2. Odsouhlasení programu. 
 

3. Zápisy do 1. tříd pro školní rok 2025/2026.  
 
Termín zápisů do 1. tříd - 23.-24. 4. 2025. 
 
Úprava spádové oblasti - městská část schválila avizované úpravy spádové oblasti. 
Ze spádové oblasti ZŠ Jarov byly vyjmuty ulice Dagmar Burešové a Rixdorfská. 
Momentálně se čeká na schválení aktualizace vyhlášky Zastupitelstvem hl. m. Prahy. 
Mělo by k tomu dojít v průběhu ledna/února 2025. Informace o změnách ve spádové 
oblasti ZŠ Jarov je k dispozici na webu školy. 
 
Boj se spádovou turistikou - již byla vytvořena Metodika městské části Praha 3          
k ověřování trvalého pobytu uchazečů o zápis do spádových základních škol. Dne   
5. 2. 2025 proběhne tisková konference a následně bude zveřejněna tisková zpráva, 
kde budou občané informováni o boji městské části se spádovou turistikou. Všechny 
školy Prahy 3 budou postupovat jednotně. 
 
Den otevřených dveří ZŠ Jarov proběhne 6. 2. 2025 od 14:30 do 16:30. V letošním 
roce  bude pouze jeden termín. Zájemci se setkají s vedením školy a následně si 
mohou prohlédnout prostory školy a družiny.  
 
V letošním roce by pro účely zápisů do 1. tříd měla být využívána nová zápisová 
aplikace Prahy 3. Škola zatím nemá k dispozici více informací. Ohledně aplikace jsou 
naplánovány další schůzky. Zástupci rodičů v této souvislosti prosí o ověření, zda 
byly reflektovány připomínky k organizaci zápisů (zda bude možné určit priority         
v přihláškách, jak bude organizováno losování, jakým způsobem budou rodiče 
informováni o případném nepřijetí a o dostupných kapacitách na jiných základních 
školách Prahy 3. Pan ředitel Šebl předá dotazy zástupců rodičů Odboru školství 
Prahy 3. 

 



4. Půdní vestavba a nová výstavba.  
 
S mírným skluzem došlo k podpisu smlouvy s Ateliérem 99, který má 120 dní na 
odevzdání dokumentace. Připravuje se výběrové řízení na zhotovitele stavby            
a počítá se se zahájením výstavby půdní vestavby v červenci 2025. Výuka by měla 
být v nových prostorách zahájena v září 2026 dle harmonogramu. 
 
Demolice tělocvičny, novostavba přístavby tělocvičny a 2. stupně ZŠ též probíhá dle 
harmonogramu. Výuka v nové budově by měla být zahájena v září 2029.  
 
Zástupci města ujistili vedení a rodiče školy, že investice do ZŠ Jarov jsou nyní 
prioritou.  
 
 

5. SRPŠ 
 
Na ustavující schůzi dne 15. 11. 2024 byla předsedkyní spolku zvolena Petra Oraná 
a pokladnicí spolku Tereza Hrbáčková. Byly zajištěny všechny potřebné dokumenty    
a v současné chvíli se čeká na zápis do spolkového rejstříku.  
 
Dne 10. 1. 2025 proběhla schůzka ve složení pí Oraná, pí Hrbáčková, pí Vlasáková 
za školu, pí Nováková za zástupce rodičů v radě školy. Byly prodiskutovány možnosti 
fungování (bankovní účet, výběr členských poplatků, evidence, uložení 
dokumentace, atd.).  
 
Dne 4. 2. 2025 je naplánována schůzka s třídními důvěrníky, kde bude schváleno 
vše potřebné. Třídu 4.A. zde bude dočasně zastupovat paní Ostruszková, která je 
zároveň třídní důvěrnicí 1.A. Následně dojde k informování všech rodičů.  
 
 

6. Dopravní situace v oblasti školy 
 
Dne 22. 11. 2024 proběhla schůzka zástupců rodičů a pana ředitele Šebla                 
s místostarostou pro dopravu p. Rutem. Dopravní situace v oblasti Jarova a v okolí 
školy se intenzivně řeší s Policií ČR, komisí dopravy Prahy 3 a TSK. 

 
Dne 9. 12. proběhlo jednání Komise dopravy, kterého se zúčastnil i p. Krümmer za 
radu školy a pan ředitel Šebl, a kde se řešily navrhované změny. Pan místostarosta 
Rut se intenzivně zasazuje o prosazení dopravních změn v oblasti Jarova.  
 
Měla by být realizována úprava přednosti v jízdě v ulici Pod Lipami v úseku pod 
školou. Zároveň by měl být zřízen přechod v ulici Květinková a k úpravě modré 
parkovací zóny v ulici Pod Lipami (v křížení s ulicí Rixdorfská), kde není dodržena 
povinná vzdálenost od přechodu. Subjektivní odhad je, že změny budou provedeny 
do 1 měsíce.  
 
Zatím stále čekáme na informaci, zda byla škola vybrána do projektu Bezpečné cesty 
do škol u organizace Pěšky městem. Pan učitel Hora již připravuje podklady               



a plánuje oslovit rodiče ke spolupráci. Zástupci rodičů prosí, aby došlo k zapojení 
rodičů z různých částí naší spádové oblasti, abychom byli následně schopni 
adekvátně vyhodnotit situaci a navrhnout případné úpravy.  
 

 
7. Revitalizace prostoru před školou.  

 
Vedení školy a zástupci rodičů jsou ve spojení s architektkou ze Studia Bistra            
a panem Adámkem ze spolku Život na Žižkově. Čeká se na představení projektu 
revitalizace plácku na Chmelnici ze strany studia. To by mělo proběhnout v nejbližší 
době. 
 
Ohledně menších úprav na silnici před školou čekáme na informaci, kdy dojde k 
dodání slíbených laviček. Pan ředitel je zároveň ve spojení s p. Noskem, který by měl 
zajistit výmalbu povrchu.  

 
 

8. Venkovní žaluzie pro budovu ZŠ Jarov 
 
Prostřednictvím p. Krümmera došlo k nacenění venkovních žaluzií pro jižní stranu 
budovy ZŠ Jarov. Jedná se o cca 800 000 Kč včetně lešení, či plošiny pro montáž. 
Cena neobsahuje případnou potřebnou úpravu elektroinstalace. 
 
Pan zastupitel Pecka propojil zástupce rodičů s Oddělením dotací městské části 
Prahy 3, které monitoruje aktuální výzvy. Očekává se vypsání výzvy Ministerstva 
životního prostředí ČR, v rámci které by bylo možné zažádat o dotaci na venkovní 
žaluzie pro ZŠ Jarov. Nejspíše bude ale třeba zahrnout i nějaké další úpravy, 
abychom splnili podmínky výzvy. Pokud budou stejné jako v loňském roce, je zde 
podmínka, aby po realizaci projektu vznikla úspora primární neobnovitelné energie 
alespoň ve výši 30% oproti původnímu stavu.  
 
Případné zapojení do projektu je konzultováno s Odborem technické správy majetku 
a investic městské části Prahy 3. Zde jsme byli upozorněni na skutečnost, že 
instalace venkovních žaluzií bude možná až po dokončení půdní vestavby.  
 
 

9. Ostatní. 
 

Triády. V současné době probíhají triády ve složení učitel/žák/rodič. Vedení školy 
informovalo přítomné, že z důvodu velkého vytížení učitelů v lednu se do budoucna 
uvažuje o změně termínu konání triád. Díky tomu by došlo i ke změně termínů 
konání pravidelných třídních schůzek. O případných změnách budou rodiče včas 
informováni.  
 
Akce na II. pololetí. Proběhne výlet do Londýna a již jsou domluveny školy v přírodě. 
Další akce se teprve potvrzují. 
 



Dle neoficiálních informací došlo ke schválení připravovaných změn ve školním 
vzdělávacím programu. Vedení školy nyní čeká na detailní vyjádření. 
 
Šablony II. Poděkování p. řediteli Šeblovi, díky kterému škola v letošním roce zažádá 
o cca 1,2 mil. v rámci výzvy Šablony II. pro školní roky 2025/2026 a 2026/2027. 
Šablony se týkají jak MŠ, ZŠ, tak i družiny. Jedná se o oblast vzdělávání 
pedagogických pracovníků, oblast pomoci při doučování a oblast inovativní 
pedagogiky.  
 
 

10. Další termín zasedání rady školy byl stanoven na čtvrtek 15. 5. 2025 ve 13 hodin.  
 
 
 

V Praze dne 16. 1. 2025                   Zapsala: Martina Nováková 


